

「恒常相聚」校友午餐聚會

2026 年 10 月 23 日

條款及細則

1. 是次活動名額有限，以先到先得形式分配，額滿即止。成功報名者將獲香港恒生大學發展及校友事務處（下稱「本處」）發出確認電郵。
2. 是次活動參加者須為恒生商學書院、恒生管理學院或香港恒生大學的校友。
3. 本處保留限制或拒絕接受報名的權利。成功報名後，已繳費用恕不退還。
4. 請參加者於活動開始前 15 分鐘到達活動場地。
5. 活動或會因應當日天氣或其他不可預見情況而更改、延期或取消。如活動當天上午 9 時或之前，香港天文台發出黑色暴雨警告、八號或以上熱帶氣旋警告信號，或政府公布其他可能影響活動安全的警告，活動將會取消。本處將以電郵、短訊或其他適當方式通知參加者，並於稍後公佈改期或其他安排。
6. 已收集之個人資料會用作是次活動記錄、通訊或聯絡之用、日後與大學及香港恒生大學校友會之相關的聯繫用途，如大學及校友最新資訊及宣傳活動等。
7. 本處將於活動期間拍攝或錄影，相關影像及紀錄或用作活動報道、宣傳及推廣用途。參加者提交報名表即表示同意上述安排。
8. 參加者提交報名表即表示同意遵守本活動條款及細則。本處保留更改活動安排及條款的權利。如有任何爭議，本處保留最終決定權。中英文版本如有歧異，概以中文版本為準。

Lunch & Link - The Lunchtime Exchange

23 October 2026

Terms and Conditions

1. Places are limited and allocated on a first-come, first-served basis. Successful applicants will receive a confirmation email from the Advancement and Alumni Affairs Office of The Hang Seng University of Hong Kong ("AAAO").
2. The event is open to alumni of Hang Seng School of Commerce, Hang Seng Management College and The Hang Seng University of Hong Kong.
3. The AAAO reserves the right to accept, restrict or reject any registration. Once registration is confirmed and payment is made, no refunds will be permitted.
4. Participants should arrive at the venue 15 minutes before the event starts.
5. The event may be changed, postponed or cancelled due to adverse weather or unforeseen circumstances. If a Black Rainstorm Warning Signal, Typhoon Signal No. 8 or above, or other government warnings affecting event safety are in force on or before 9:00 a.m. on the event day, the event will be cancelled. Participants will be notified by email, SMS or other appropriate means, and alternative arrangements will be announced later.
6. Personal data collected will be used for event administration, communication, records management, and future correspondence relating to The Hang Seng University of Hong Kong and The Hang Seng University of Hong Kong Alumni Association, including news and promotional activities.
7. Photos and videos may be taken during the event for reporting, publicity and promotional purposes. By submitting the registration form, participants consent to such arrangements.
8. By submitting the registration form, participants agree to these Terms and Conditions. The AAAO reserves the right to amend the event arrangements and Terms and Conditions without prior notice. In the event of any dispute, the AAAO's decision shall be final. In case of any discrepancy between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.